
RADA MIAST A MARKI
AI• ..1. PIIsud5klego 95
05-270 MARKI

tel. (0-22) 781-10-03
Fax 781-13-78

mojo Mazomieckie
PROTOKOL Nr 7

z VII sesji Rady Miasta Marki,
kt6ra odbyla sillw dniu 20 kwietnia 2011 roku

o godzinie 1345 VII sesje Rady Miasta Marki otworzyl Przewodniczacy Rady Miasta
Marki Marcin Piotrowski, przywital wszystkich obecnych i stwierdzil quorum (Iisty
obecnosci radnych oraz zaproszonych gosci stanowiazalacznikill 1 do protokolu).
Porzadekobrad doreczonyradnym przedstawial sie nastepujaco:

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Rozpatrzenie wnioskow w sprawie zmian do porzadku obrad.
4. Przyjecie protokolu z VI sesji z dnia 30 marca 2011 roku.
5. Informacja z dzialalnosci Burmistrza Miasta Marki (Druk ill 47).
6. Biezaca informacja w zakresie realizacji programu kanalizacji w Markach - spotkanie

z przedstawicielami firm wykonawczych.
7. Przyjecie zalozen do programu funkcjonalno-uzytkowego dla budynku gimnazjum.
8. Prezentacja zalozen do programu budowy boisk do "streetball'a".
9. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie ustalenia wysokosci oplat za wpis do

rejestru zlobkow i klubow dzieciecych (Druk ill 48).
10. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie nadania nazwy ulicy drodze wewnetrznej

(Druk ill 42).
11. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie najmu lokalu uzytkowego stanowiacego

mienie komunalne (Druk ill 45).
12. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie

komunalne (Druk ill 46).
13. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialalnosc

Burmistrza Miasta Marki.
14. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialalnosc

Burmistrza Miasta Marki.
15. Interpelacje i zapytania radnych.
16. Sprawy rozne,
17.Zamkniecie posiedzenia.

Pkt 3. Rozpatrzenie wniosk6w w sprawie zmian do porzadku obrad.

Nie zgloszonozadnych wniosk6w w sprawie zmian do porzadku obrad.

Pkt 4. Przvjecie protokolu z VI sesii z dnia 30 marca 2011 roku.

Do chwili rozpoczecia sesji radni nie wniesli na pismie poprawek, ani uzupelnien
do protokolu w zwiazku z powyzszym Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil
glosowanie w sprawie przyjecia protokolu Nr 6 z VI sesji Rady Miasta Marki z dnia 30 marca
2011 roku.

Glosowanie
za przyjeciem protokolu - 14
przeciw-O
wstrzymujacych sie - 6
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.
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Protokol z VI sesji Rady Miasta Marki z dnia 30 marca 2011 roku zostal przyjety.

Pkt 5. Informacja z dzialalnosci Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 47).

Informacja 0 pracy Burmistrza od 23 marca 2011 roku do 11 kwietnia 2011 roku stanowi
zalaczniknr 2 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski udzielil odpowiedzi na pytania sformulowane przez radnych:
Pawla Pniewskiego dotyczace punktow: 1,6;
Michala Jarocha dotyczace punktow: 9,13,15.

Przewodniczacy Rady udzielil glosu mieszkance Marek pani Alicja Gonstol, ktora przybyla
w sprawie zlej jakosci chodnika przy ul. Lisa Kuli, w rejonie skrzyzowania ulica
Pilsudskiego.

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze ten chodnik nie jest w zarzadzie Miasta
Marki, poniewaz jest w pasie drogi krajowej; Generalna Dyrekcja Drog Krajowych
i Autostrad wykonuje teraz generaIny remont chodnikow; Burmistrz dodal, ze pomimo to,
Zaklad Uslug Komunalnych poprawia nawierzchnie tego chodnika, ale problem sie odnawia.

W krotkiej dyskusji glos zabrali radni: Marcin Piotrowski, Maria Przybysz - Piwko oraz
Burmistrz Janusz Werczynski,

Pkt 6. Biezaca informacja w zakresie realizacii Drouamu kanalizacii w Markach 
spotkanie z przedstawicielami firm wykonawczvch.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski powiedzial, ze dotychczas prowadzone prace przy
budowie sieci kanalizacyjnej powoduja nadmieme utrudnienia w ruchu ulicznym i w zwiazku
z tym na wniosek radnych zaproszeni zostali przedstawiciele Wodociagu Mareckiego oraz
przedstawiciele wykonawcow,

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze na sesje zaproszeni zostaIi: Kajetan
Specjalski Dyrektor Zarzadu Wodociagu Mareckiego Sp. z 0.0 - Wodociag Marecki
Sp. z 0.0. jest inwestorem i beneficjentem programu budowy sieci kanalizacyjnej,
przedstawiciele firm zajmujacych sie wykonawstwem: pan Stanislaw Nasilowski firma STD
Nasilowski z Zielonki, pan Marian Serwach firma Przedsiebiorstwo Budownictwa Ogolnego
i Robot Inzynieryjnych "INZYNIERIA" z Plonska, pan Stanislaw Jankowski firma ABM
Solid SA z Tarnowa, a takze pan Witold Majewski inzynier kontraktu z firmy SAFEGE;
Burmistrz stwierdzil, ze do sposobu prowadzenia robot kanalizacyjnych jest wiele uwag,
ktore dotycza przede wszystkim: sposobu oznaczenia placow budow, zabezpieczenia
wykopow, organizacji ruchu i proponowanych objazdow, harmonogramu robot; przykladem
moze bye fakt, ze trzy najwazniejsze drogi w jednym rejonie miasta zostaly jednoczesnie
zamkniete - bez uzgodnienia i bez wyznaczonych objazdow, co spowodowalo ogromne
trudnosci komunikacyjne i wielkie zdenerwowanie mieszkaricow; podkreslil, ze nie jest
respektowany obowiazek informowania mieszkancow ulic 0 terminie przystapienia do robot
kanalizacyjnych na tych ulicach; zwrocil rowniez uwage na kwestie zajecia pasa drogowego
ul. Okolnej (na wysokosci Fomaru), gdzie roboty zostaly zakonczone jeszcze w ubieglyrn
roku, a do chwili obecnej nawierzchnia nie zostala odtworzona;
Burmistrz zauwazyl, ze wykonywanie robot na taka skale musi wiazac sie z uciazliwosciami
- wykopy, bloto, czy utrudnienia w ruchu drogowym, ale przy odpowiedniej organizacji prac
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niedogodnosci mozna ograniczyc - niestety takich dzialan brakuje; zaapelowal, aby
minimalizowac uciazliwosci i dbac 0 bezpieczenstwo, ktore jest najwazniejsze.

Pan Zbigniew Dworakowski, przedstawiciel firmy "INZYNIERIA" zapewnil, ze do korica
kwietnia br. nawierzchnia ul. Okolnej bedzie odtworzona; poinformowal, ze przedstawiony
zostal caly harmonogram prac, jak rowniez harmonogram z wyprzedzeniem na dwa miesiace,
ktory ponadto co miesiac jest korygowany; powiedzial, ze nastepuja nagle sprawy, ktore
zaburzaja rytm pracy; dodal rowniez, ze zgodnie z kontraktem przy odtwarzaniu nawierzchni
wykonawcy musza zastosowac okreslona technologie i szerokosc odtwarzanej nawierzchni,
co spowoduje, ze srodek ulicy moze stac sie "podluznym garbem" i w zwiazku z tym
zaproponowal rozwazenie mozliwosci odtwarzania, przy tej okazji, calych nawierzchni ulic,
za co miasto zaplaciloby dodatkowe srodki; zadeklarowal, ze dolozy wszelkich staran, aby
ograniczyc uciazliwosci, zadba 0 wlasciwa organizacje ruchu, poprawione zostanie
oznakowanie robot; dodal rowniez, ze znaki drogowe nagminne sa kradzione,

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze propozycja odtwarzania calych nawierzchni
ulic pozomie wydaje sie latwa do wykonania, ale trzeba pamietac, ze gmina musi dzialac
zgodnie z prawem zamowien publicznych - odtwarzanie nawierzchni ulic jest kosztownym
przedsiewzieciem, wiec konieczne byloby ogloszenie przetargu na to zadanie, co oznacza
brak gwarancji, ze ten sam wykonawca wygra przetarg;
Burmistrz przypornnial, ze marecki program jest najwiekszym programem kanalizacyjnym
na Mazowszu (nie uwzgledniajac Warszawy); zgodnie z oczekiwaniem Narodowego
Funduszu konieczna byla rezygnacja z budowania kanalizacji na pewnych obszarach;
przyznal, ze wowczas powstal dylemat, czy wybudowac wiecej sieci kanalizacyjnej, czy tez
kosztem dlugosci sieci porzadnie odtworzyc nawierzchnie ulic, jednak priorytetem bylo
wybudowanie jak najwiecej sieci kanalizacyjnej.

Dyrektor Kajetan Specjalski podkreslil, ze Unia Europejska wymaga objecia kanalizacja
procentowo okreslonego obszaru, najlepiej byloby objac kanalizacja cale miasto;
Dyrektor poinformowal rowniez, ze w Wodociagu Mareckim odbywaja sie narady
z przedstawicielami wykonawcow i inzynierem kontraktu, podczas ktorych zglaszane sa
skargi mieszkancow, zglaszane sa roznego rodzaju uwagi dotyczace prowadzonych robot
kanalizacyjnych w miescie.

W dyskusji glos zabrali radni: Arkadiusz Werelich, Marcin Piotrowski, Michal Jaroch, Jacek
Orych, Dariusz Pietrucha, Agnieszka Luzynska, Radoslaw Dec, Grzegorz Miechowicz,
Danuta Stefaniak, Maria Przybysz - Piwko, Tadeusz Sklodowski, Tomasz Paciorek; radni
skrytykowali dotychczasowy przebieg robot i poziom wykonawstwa, zwrocili rowniez uwage
na slaba koordynacje prac.

Pan Witold Majewski, inzynier kontraktu z firmy SAFEGE, ktory zarzadza kontraktem
finansowo i prowadzi nadzor inwestorski (zgodnie z polskim prawem), poinformowal, ze
wlasnie w zwiazku ze skargami rnieszkancow zostal zarzadzony kompleksowy przeglad
wszystkich budow (obecnie prowadzonych jest 11 budow), sporzadzona zostala
dokumentacja fotograficzna i protokoly z udzialem wykonawcow; powstaly pisma kierowane
do wykonawcow, w kt6rych wystepujemy 0 usuniecie uchybien; nastepnym krokiem, jaki
mozna zastosowac jest wystapienie 0 zmiany personalne;
Inzynier kontraktu podkreslil, ze nie na wszystkich odcinkach robot jest zla sytuacja.
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Bunnistrz Janusz Werczynski powiedzial, ze w stosunku do pracy inzyniera kontraktu
rowniez sa uwagi, poniewaz organizacja robot na terenie budowy pozostawia wiele do
zyczenia.

Na tym zakonczyla sie dyskusja w tym punkcie porzadku obrad.

Raport ze stanu robot kanalizacyjnych prowadzonych na terenie miasta Marki - stan na dzien
18 kwietnia 2011 roku stanowi zalacznik nr 3 do protokolu,

Pkt 7. przyjecie zalo:ien do programu funkcjonalno-uZvtkowego dla budynku
gimnazjum.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski poinformowal, ze nadal trwaja prace w kwestii
zalozen do programu funkcjonalno-uzytkowego dla budynku gimnazjum; niestety nie udalo
si« jeszcze ich zaakceptowac; w zwiazku z tyro Przewodniczacy zaproponowal przelozenie
tego punktu na majowa sesje Rady Miasta.
Nastepnie Przewodniczacy Rady przedstawil pania Marzene Kajma - doradce finansowego,
kt6ra zaprezentuje pewne modele finansowe, mogace pomoc w sfinansowaniu budowy
gimnazjum.
Przewodniczacy poinformowal, ze Rozporzadzenie Ministra Finansow z dnia 23 grudnia 2010
roku w sprawie szczegolowego sposobu k1asyfikacji tytulow dluznych za1iczanych do
panstwowego dlugu publicznego, w tym do dlugu Skarbu Panstwa, bardzo ogranicza
mozliwosci zaciagania zobowiazan (pozyczek, kredyt6w) na realizacje gminnych inwestycji;
dodal rowniez, ze w sprawie tego rozporzadzenia bedzie skierowana skarga do Trybunalu
Konstytucyjnego, poniewaz rozporzadzenie jest niezgodne z obowiazujacym prawem.

Pani Marzena Kajma poinformowala, ze od 8 1at pracuje w branzy finansowej, a obecnie
koncentruje sie na wprowadzaniu forfaitingu; reprezentuje firme Financial Support; jest takze
Prezesem Izby Gospodarczej Polska - Korea Pohidniowa; przypomniala, ze rozporzadzenie
Ministra Finans6w z 23 grudnia 2010 roku rozszerzylo katalog instrument6w wchodzacych
w sklad dlugu publicznego (Partnerstwo Publiczno Prawne, Leasing, Forfaiting); w efekcie
wprowadzenia tego rozporzadzenia wiele gmin przekroczylo juz dopuszczalny prog
zadluzenia; prezentacja rna na celu przyblizenie rozwiazari, kt6re mozna zastosowac dla celu,
jakim jest wybudowanie gimnazjum z basenem, w ramach spolki celowej; jednym z narzedzi
w ramach, kt6rego mozna zrealizowac budowe gimnazjum jest finansowanie inwestycji
poprzez Spolke celowa miejska - gmina oddelegowuje zadanie wlasne, podpisuje umowe
wsparcia finansowego dla tej spolki, a srodki na te inwestycje sa pozyskiwane w ramach
forfaitingu lub obligacji przychodowych; takie rozwiazanie powoduje, ze gmina po stronie
zadluzenia nie rna srodkow wykorzystywanych na t« inwestycj «, a dodatkowo koszty
wykonania obnizaja sie, poniewaz spolka celowa odzyska VAT;
Forfaiting sprowadza sie do tego, ze bank placi za faktury wystawione przez wykonawce
i zaakceptowane przez gmine za zrealizowany etap prac; przy czym instytucja finansowa jest
w stanie wykupic faktury w ciagu 7 dni i placi za nie z dyskontem ustalonym z wykonawca;
jezeli chodzi procedure to wlasciwie nie rna zadnej procedury, gmina sklada dokumenty (nie
jest przeprowadzana zadna analiza finansowa) - odpowiedzialnosc finansowa, czy gmine stac
na okreslona inwestycje jest po stronie gminy; nie rna zadnych prowizji; uruchomienie tego
kredytu, to koszt pieniadza od 0,5% marzy, maksymalny okres kredytowania 15 lat, w tym
istnieje mozliwosc 4 lat karencji, kiedy gmina splaca ty1ko odsetki; aby zastosowac forfaiting
niezbedne jest: ogloszenie przetargu, w kt6rym musi pojawic sie informacja przygotowana
przez instytucje finansowa, ze gmina oglasza przetarg na wybudowanie i sfinansowanie
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konkretnej inwestycji; po wylonieniu wykonawcy, instytucja finansowa podpisuje umowe
forfaitingowa, gdzie zobowiazuje sie, ze wykupi wszystkie faktury, a z gmina tj. ze spolka
gminna podpisuje porozumienie mowiace 0 tym, ze w momencie kiedy skonczy sie calosc
inwestycji i powstanie pewna kwota zadluzenia - suma wszystkich zaplaconych faktur
i odsetek naliczonych przez ten okres - gmina zacznie wykupywac swoje wierzytelnosci; na
gruncie prawa polskiego umowa forfaitingowa jest umowa nienazwana; przy forfaitingu
instytucje finansowe nie wymagaja zadnego zabezpieczenia - jedyne co jest wymagane to
gwarancja zrodel splaty uzyskane przez samorzad i moze to bye poreczenie lub inne
zapewnienie; wstepne ustalenia sa takie, ze w umowie najmu miedzy spolka celowa,
a samorzadem, najem pokrywa wysokosc raty; w ten sposob mozna ulozyc finansowanie na
kazdy eel; zaproponowane rozwiazanie powoduje, ze w danej sytuacji obciazenie nie jest
obciazeniem gminy i nie jest wliczane w drug publiczny.

Pani Marzena Kajma udzielila dodatkowych wyjasnien w zwiazku z pytaniarni radnych:
Marcina Piotrowskiego, Dariusza Pietruchy oraz Burmistrza Janusza Werczynskiego.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski wyliczyl, ze jesli kompleks bedzie kosztowal 40
milionow zlotych, to rata wyniesie 3.700.000,- zl rocznie; natomiast koszty utrzymania
kompleksu, przy zalozeniu, ze bedzie to budynek pasywny, wynios!l670.000,- zl rocznie;
Przewodniczacy powiedzial rowniez, ze Minister Infrastruktury chetnie obejmie patronat nad
budowa tego kompleksu; ponadto sa prowadzone rozmowy z Wicemarszalkiem Sejmiku
Wojewodztwa Mazowieckiego, ktorego rowniez poprosi 0 patronat.

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze wystapil do Starosty Powiatu
Wolominskiego w sprawie rozwazenia mozliwosci finansowego udzialu Powiatu w budowie
placowki oswiatowei w Markach; obecnie Powiat powaznie rozwaza kwestie budowy szkoly
ponadgimnazjalnej w tym rejonie Powiatu.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski podziekowal pani Marzenie Kajma za prezentacje
i zamknal dyskusje w tym punkcie porzadku obrad.

Pkt 8. Prezentacja zalozeii do programu budowy boisk do "streetball'a".

Prezentacja stanowi zalacznik nr 5 do protokolu.

Radny Pawel Pniewski przedstawil prezentacje multimedialna pt. .Projekt budowy boisk do
streetballa w Markach"; radny powiedzial m.in.: streetball to odmiana koszykowki, w ktorej
dowolnie mozna ksztaltowac zasady gry i liczbe graczy, budowa takiego boiska nie wymaga
wielkich nakladow finansowych - sredni koszt budowy boiska z jednym koszem wynosi ok.
23 tysiecy zlotych; w latwy sposob i szybko mozna zbudowac takie boisko, nie sa potrzebna
duze nieruchomosci; radny pedal przykladowe lokalizacje: np. rejon Zespolu Szkol nr 2 i
Szkoly Podstawowej nr 4, przy ulicach: Krolowej Marysienki, Grunwaldzkiej rog Okolnej,
Sportowej, Glownej, Lotnikow, Kosciuszki, Zeromskiego, Zagloby, w rejonie ul. Okolnej,
Promiennej i Slonecznej.

W krotkiej dyskusji glos zabrali radni: Tadeusz Sklodowski, Dariusz Pietrucha, Marek
Szczepanowski, Agnieszka Luzynska oraz Burmistrz Janusz Werczynski,
Burmistrz poinformowal rowniez, ze niedawno zglosila sie mlodziez z inicjatywa urzadzenia
w Markach Dirt Parku - toru rowerowego; proponowana lokalizacja to teren w rejonie
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ul. Ok61nej i ul. Grunwaldzkiej; po przeprowadzonej analizie kosztow bedzie mozna
przystapicdo realizacji.

Pkt 9. Rozpatrzenle projektu uchwaly w sprawie ustalenla wvsokosci oplat za wpis do
rejestru :i:lobk6w I klub6w dzleclecych (Druk nr 48).

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 6 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawi! projekt uchwaly zawarty w Druku 48.
Uzasadnienie w formie pisemnej stanowi zalacznik nr 7 do protokolu.

Komisja Oswiaty, Kuitury i Sportu pozytywnie zaopiniowaia projekt uchwaly zawarty
w Druku 48, zglaszajac jednoczesnie wniosek, aby oplata za wpis do prowadzonego przez
Burmistrza Miasta Marki rejestru zlobkow i klub6w dzieciecych zostal ustalona w wysokosci
zero zlotych.

Glos zabrai radny Tadeusz Sklodowski.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie wniosku Komisji, aby oplata
za wpis do prowadzonego przez Burmistrza Miasta Marki rejestru zlobkow i klub6w
dzieciecychzostal ustalona w wysokosci zero zlotych,

Glosowanie
za przyjeciemwniosku - 13
przeciw-4
wstrzymujacych sie - 3
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.
Wniosek zostal przyjety,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaiy
w sprawie ustalenia wysokosci oplat za wpis do rejestru zlobkow i klubow dzieciecych (Druk
nr48)

Glosowanie
za podjeciem uchwaly- 16
przeciw-3
wstrzymujacych sie - 1
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymaia Nr VIlIS 1120 II i stanowi zalacznik nr 8 do protokolu

Pkt 10. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawle nadania nazwy "licy drodze
wewnetrznej (Druk nr 42).

Kopia projektu uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 9 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawi! projekt uchwaly zawarty w Druku 42.
Kopia wystapienia firmy BDJ Karandys sp61ka jawna, w sprawie nadania nazwy drodze
wewnetrznej "Ok6lna Park" stanowi zalacznik nr 10 do protokolu.
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Komisja Oswiaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku 42.

W dyskusji glos zabrali radni: Jacek Orych, Tomasz Paciorek, Dariusz Boryczko, Radoslaw
Dec, Dariusz Pietrucha, Pawel Pniewski, Maria Przybysz - Piwko, Arkadiusz Werelich oraz
Burmistrz Janusz Werczynski i radca prawny Krystyna Gonciarz.

Radny Tomasz Paciorek zlozyl wniosek, aby projekt uchwaly nie zostal poddany pod
glosowanie na obecnej sesji i aby zwrocic sie do wnioskodawcy 0 zmiane nazwy na nazwe
brzmiaca po polsku.

W wyniku dyskusji Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie
odrzucenia projektu uchwaly w sprawie nadania nazwy ulicy drodze wewnetrznej
(Druk nr 42).

Glosowanie
za odrzuceniem projektu uchwaly - 14
przeciw-l
wstrzymujacych sie - 4
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych (nieobecny T. Sklodowski).
Wniosek zostal przyjety.

Uchwala zostala odrzucona.

Projekt uchwaly - Druk nr 42 - zostal ponownie skierowany do przeanalizowania do Komisji
Oswiaty, Kultury i Sportu.

Pkt 11. Rozpatrzenie nroiektu uchwaly w sprawie najmu lokalu uZvtkowego
stanowiacego mienie komunalne fDruk nr 45).

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 11 do protokolu,

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly dotyczacy kolejnej umowy najmu
na okres 3 lat, lokalu uzytkowego 0 pow. 3,92 m2 polozonego w budynku Urzedu Miasta
Marki, z przeznaczeniem na prowadzenie uslug ksero.

W zwiazku z brakiem opinii Komisji 0 projekcie uchwaly zawartym w Druku 45, zgodnie
z § 42 ust. 8, Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie
niezwlocznego przystapienia do rozpatrzenia inicjatywy uchwalodawczej,

Glosowanie
za przystapieniem do rozpatrzenia inicjatywy uchwalodawczej - 17
przeciw-2
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych (nieobecny T.Sklodowski).

Rada Miasta zdecydowala 0 niezwlocznym przystapieniu do rozpatrzenia inicjatywy
uchwalodawczej.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,
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Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie najmu lokalu uzytkowego stanowiacego mienie komunalne (Druk nr 45).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 19
przeciw-O
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych (nieobecny T.Sklodowski).

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr VIII52/2011 i stanowi zalacznik nr 12 do protokolu.

Pkt 12. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzieriawy gruntu stanowiacego
mienie komunalne <Druk nr 46).

Kopia projektu uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 13 do protokolu,

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly dotyczacy kolejnej umowy
dzierzawy na okres 3 lat, zabudowanej nieruchomosci gruntowej polozonej u zbiegu ulic:
AI. Marsz. J. Pilsudskiego i Kosciuszki, stanowiacej cz~sc dzialki nr ewid. 285/2 z obrebu
5-020 pow. 263,50 m2 z przeznaczeniem na prowadzenie sklepu z artykulami zelaznymi,

W zwiazku z brakiem opinii Komisji 0 projekcie uchwaly zawartym w Druku 46, zgodnie
z § 42 ust. 8, Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie
niezwlocznego przystapienia do rozpatrzenia inicjatywy uchwalodawczej.

Glosowanie
za przystapieniem do rozpatrzenia inicjatywy uchwalodawczej - 15
przeciw-4
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych (nieobecny T.Sklodowski).

Rada Miasta zdecydowala 0 niezwlocznym przystapieniu do rozpatrzenia inicjatywy
uchwalodawczej.

W dyskusji glos zabrali radni: Marek Szczepanowski, Arkadiusz Werelich, Jacek Orych,
Dariusz Pietrucha, Elzbieta Brzozowska oraz Burmistrz Janusz Werczynski.
W trakcie dyskusji radni zwr6cili uwage na bardzo nieestetyczny wyglad tej nieruchomosci,
a szczegolnie samego sklepu; radni stwierdzili, ze umowe mozna zawrzec dopiero wtedy, gdy
dzierzawca zobowiaze sie do poprawienia estetyki tej posesji i to w znaczacy sposob,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zlozyl wniosek 0 przeslanie projektu uchwaly
zawartego w Druku nr 46 do Komisji Budzetowo - Gospodarczej do zaopiniowania,
a nastepnie zarzadzil glosowanie wniosku.

Glosowanie
za przyjeciem wniosku - 14
przeciw-l
wstrzymujacych sie - 4
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych (nieobecny T.Sklodowski).
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Wniosek zostal przyjety,

Projekt uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie komunalne (Druk nr 46)
zostal przeslany do zaopiniowania do Komisji Budzetowo- Gospodarczej.

Pkt 13. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialalnosc
Burmistrza Miasta Marki.
Pkt 14. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialalnosc
Burmistrza Miasta Marki.

Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej Michal Jaroch zlozyl wniosek 0 przeniesienie punktu
13. i punktu 14. porzadku obrad na nastepna sesje Rady Miasta z uwagi na pewne problemy
techniczne, ktore nie pozwolily przeprowadzic pelnej procedury.

PrzewodniczacyRady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie ww. wniosku.

Glosowanie
za przyjeciem wniosku - 19
przeciw-O
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych (nieobecny T.Sklodowski).

Wniosek zostal przyjety jednoglosnie,
Dwa projekty uchwal w sprawie skarg na Burmistrza Miasta Marki zostana rozpatrzone na
nastepnej sesji Rady Miasta Marki.

Pkt 15. Interpelacje i zapytania radnych.

1. Radny Michal Jaroch odczytal 4 interpelacje (jedno pismo) z dnia 23 marca 2011
roku.

Interpelacje stanowia zalacznik nr 14 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczyiiski odczytal odpowiedz na ww. interpelacje - odpowiedz stanowi
zalacznik nr 15 do protokolu.

2. Radny Arkadiusz Werelich odczytal interpelacje z dnia 21 marca 2011 roku w sprawie
bezpieczenstwa na skrzyzowaniu ulicy Kosciuszki z ulica Pilsudskiego,

Interpelacji stanowi zalacznik nr 16 do protokolu,

Burmistrz Janusz Werczynski odczytal odpowiedz na ww. interpelacje - odpowiedz stanowi
zalacznik nr 17 do protokolu,

Pkt 16. Sprawy r6:ine.

LRadna Danuta Stefaniak, w zwiazku z wnioskiem 0 nadanie imienia jednej z ulic
w Markach imienia pana Tadeusza Luzynskiego, zaproponowala, aby Mareckiemu
Osrodkowi Kultury nadac imie Tadeusza Luzynskiego,

Ustalono, ze propozycja radnej zostanie przeanalizowana na najblizszym posiedzeniu Komisji
Oswiaty, Kultury i Sportu.
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2.Przewodniczltcy Rady Marcin Piotrowski przedstawil pisma:
• pana Jana Kolodziejskiego, dotyczace jego nieruchomosci - pismo skierowane zostalo

do Komisji Rewizyjnej (kopia pisma stanowi zalacznik ill 18 do protokolu);
• pani Barbary Dorobek, dotyczace parkowania samochod6w na ul. Gen. Zajaczka 

pismo skierowane zostalo do Komisji Zdrowia, Opieki Spolecznej, Bezpieczenstwa
Publicznego i Ochrony Srodowiska (kopia pisma stanowi zalacznik ill 19 do
protokolu);

• pani Izabeli Bohun - Lysoniek oraz pana Boguslawa Sroki w sprawach dotyczacych
m.in kwestii ochrony srodowiska - pismo skierowane zostalo do Komisji Rewizyjnej
(kopia pisma stanowi zalacznik ill 20 do protokolu);

• pana J6zefa Jastrzebskiego, dotyczace zalewania przez wode jego posesji (kopia pisma
stanowi zalacznik ill 21 do protokolu);

• pani Urszuli Kalinowskiej, dotyczace opracowywanego Studium uwarunkowait
i kierunk6w zagospodarowania przestrzennego miasta Marki - pismo skierowane
zostalo do Komisji Budzetowo - Gospodarczej (kopia pisma stanowi zalacznik ill 22
do protokolu);

• pana Bartlomieja Harwas, dotyczace prosby 0 uzgodnienie lokalizacji linii
napowietrznej niskiego napiecia oraz przylacza kablowego w poblizu dw6ch
pomnik6w przyrody - pismo skierowane zostalo do Komisji Zdrowia, Opieki
Spolecznej, Bezpieczeristwa Publicznego i Ochrony Srodowiska (kopia pisma stanowi
zalacznik ill 23 do protokolu);

• panstwa Staitczykowskich, dotyczace zalewania wodami opadowymi ulicy Rydza
Smiglego i Sobieskiego (kopia pisma stanowi zalacznik ill 24 do protokolu);
Przewodniczacy Rady zwrocil sie do Bunnistrza z prosba 0 podjecie dzialan;

• pana Boguslawa Dabkowskiego w sprawie nadania parkowi miejskiemu imienia Jana
Pawla II - pismo skierowane zostalo do Komisji Oswiaty, Kultury i Sportu (kopia
pisma stanowi zalacznik ill 25 do protokolu).

Pkt 17. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1845 Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zamknal VII sesje Rady Miasta
Marki.

protokolowala
Malgorzata Mincberg
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